

HubCity

Share buyers form

I, , am applying to become a share owner of HubCity. I am certifying that by filling this form I have read the explanatory document on HubCity project and that I am fully aware and responsible for my action.

Therefore, I wish to buy a total of shares at the value of 100 euros each (65.000 FCFA) for a total of euros.

This purchase will make me a share owner in the HubCity company and will grant me for an invitation to the board of decision makers. With this commitment I am accepting to take part to one-off meetings with other share owners, in the terms and conditions described in the company's charter.

This form does not provide automatic ownership, which will be valid from the moment when you'll have received a notification of your receipt of payment and a regular title of ownership from HubCity company.

Formulaire d'achat de parts sociales

Je sous-signé candidate à devenir un actionnaire de HubCity. Je certifie en remplissant ce formulaire que j'ai pris connaissance des documents explicatifs du projet HubCity et que je suis pleinement conscient et responsable de mes actes.

Aussi, je souhaite me porter acquéreur de parts sociales d'une valeur de 100 euros chacune (65.000 FCFA) pour un total de euros.

Cet achat fera de moi un actionnaire de la société HubCity et me donnera accès à une invitation à rejoindre le bureau des décideurs. Par cela j'accepterai de prendre part à des réunions ponctuelles, dans les termes et conditions décrites dans les statuts de la société.

Ce formulaire ne vaut pas titre de propriété, et votre status d'actionnaire ne sera valide qu'à la réception de votre paiement notifié par HubCity, ainsi que l'émission d'un titre de propriété en bonne et due forme.

Date:

Signature: